
رییس دانشگاه علوم پزشکی مازندران :

 بهداشت و سلامت از حقوق 
مهم و اساسی بشر است

ساری–دهقان: دکتر سید عباس موسوی رییس دانشگاه علوم 
پزشکی مازندران در دیدار با مدیرکل دادگستری مازندران با ذکر 

اهمیت حوزه سلامت در نشاط و پویایی جامعه اظهار داشت
پزشکی  علوم  دانشگاه  رییس  موسوی  عباس  سید  دکتر 
مازندران  در دیدار با مدیرکل دادگستری مازندران با ذکر اهمیت 
افراد  همه  داشت:  اظهار  جامعه  پویایی  و  نشاط  در  حوزه سلامت 
حفظ  برای  نیاز  مورد  درمانی  و  بهداشتی  خدمات  به  باید  جامعه 
دانشگاه  و  باشند  داشته  دسترسی  خانواده شان  و  خود  سلامت 
علوم پزشکی مازندران با بیش از ۱۹ هزار نیروی انسانی شاغل در 
۱۱۱۰ خانه بهداشت روستائی ، ۳۱۵ مرکز بهداشتی درمانی ، ۵۴ 
پایگاه بهداشتی درمانی ، ۲۱ شبکه و مرکز بهداشت و درمان و ۲۵ 
بیمارستان به بیش از ۳ میلیون نفر جمعیت استان و بخش اعظمی 

از مسافران خدمات بهداشتی و درمانی ارائه مي دهد.
وی با اشاره به اجرای طرح ملی بسیج کنترل فشار خون بالا 
در سراسر کشور به تبعات و عوارض فشار خون بالا در جامعه و علل 
آن اشاره کرد و اظهار داشت : بیماری فشارخون بالا از مهمترین 
عوامل خطر تهدیدکننده سلامت و اصلی ترین عامل مرگ و میر در 

ایران است.
رییس دانشگاه با اشاره به اهمیت طرح بسیج ملی کنترل فشار 
خون در کشور اضافه کرد: مرگ زودرس یا کم توانی و ناتوانی ناشی 
از سکته های قلبی و مغزی، معلول این بیماری بوده و به تنهایی بالغ 
بر نیمي از کل موارد مرگ در کشور را به خود اختصاص داده  است.

دکتر موسوی با بیان اینکه  وزارت بهداشت طرح » بسیج ملی 
را  اقدام کنیم    ، بدانیم  با شعار فشار خون؛  را  کنترل فشارخون« 
به عنوان اولویت برنامه های بهداشتی سال ۱۳۹۸ از ۲۷ اردیبهشت 
تا ۱۵ تیرماه ۱۳۹۸ در  با روز جهانی فشارخون(  ۱۳۹۸ )مصادف 
دست اجرا دارد اضافه کرد :در این طرح با اندازه گیری فشارخون 
همه افراد ۳۰ ساله و بالاتر و نیز زنان باردار ایراني و جمع آوري و 
ثبت داده هاي مورد نیاز، طراحي و اجراي برنامه هاي پیشگیري و 

کنترل فشارخون ایرانیان انجام مي شود .
وی اظهار امیدواری کرد: تمامی آحاد جامعه به ویژه افراد در 
معرض فشار خون ضمن مشارکت و حضور در این طرح ، سایرین را 
به حضور درپایگاه های اندازه گیری فشار خون  که از ۱۵ خرداد در 
خانه های بهداشت ، پایگاههای بهداشتی سیار و مطبهای پزشکان 

خانواده انجام مي شود ترغیب نمایند.

در جلسه شورای فرهنگ عمومی مطرح شد:

کاشت درخت به جای تابلوهای تبلیغاتی
رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهرداری کرج گفت: 
جمع آوری تابلوهای تبلیغاتی در دستور کار قرار دارد و به جای آنها 

درخت کاشته می شود.
استان  عمومی  فرهنگ  در جلسه شورای  پور  بضاعتی  پیمان 
ضمن  شد،  برگزار  البرز  استان  در  ولی فقیه  نماینده  دفتر  در  که 
پاک سازی  و  جمع آوری  نخست  فاز  اجرای  خصوص  در  گزارش 
تابلوهای تبلیغاتی در شش محور پرتردد شهر، اظهار کرد: در جلسه 
گذشته شورای فرهنگ عمومی مقرر شد که شش محور آلوده شهر 

پاک سازی شود.
آلوده شهر چهارراه طالقانی، میدان  به گفته وی شش محور 
توحید، میدان امام حسین )ع(، سه راه ارم، تقاطع ارم دانش و میدان 

جمهوری است که دارای بیشترین آلودگی بصری است.
رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهرداری کرج تأکید 
کرد: شهرداری عوایدی که از اجاره تابلوهای تبلیغاتی نصیب نهادها 
می شود را تقبل کرده همچنین برای تحقق این مهم لایحه ای به 
جمع آوری  و  ساماندهی  مالی،  منابع  تأمین  با  تا  ارسال شده  شورا 

تابلوها در کوتاه ترین زمان ممکن انجام شود.
بضاعتی پور با اشاره به همکاری مناسب نیروی انتظامی در این 
خصوص، گفت: لایحه ای در این خصوص به شورا ارسال و مصوب 
شد ۳۱ تابلوی تبلیغاتی که در اختیار پلیس است جمع آوری و در 

ازای آن ۱۸۰ میلیون تومان پرداخت شود.
وی با اشاره به برگزاری جلسه با سپاه استان، گفت: سپاه اعلام 
کرده تا پایان خردادماه تابلوهای تحت اختیار را برای جمع آوری در 

اختیار شهرداری قرار می دهد.
رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهرداری کرج گفت: 
تا پایان خردادماه آمادگی داریم که تابلوهای تبلیغاتی در این شش 

محور را جمع آوری کنیم.
که  نهادها  سایر  برای  کارشناسی  مراحل  گفت:  پور  بضاعتی 
تابلوهای  هزینه  است.  انجام شده  اختیاردارند  در  تبلیغاتی  تابلوی 
شورا  به  لایحه ای  قالب  در  و  برآورد  شهرداری  سوی  از  تبلیغاتی 

ارسال شده است.
بضاعتی پور در پاسخ به این پرسش که ساماندهی ورودی شهر 
به کجا انجامیده است، گفت: یکی از مهم ترین ورودی های شهر کرج 
ورودی شهید سلطانی است، در ضلع غربی و شرقی این ورودی دو 
به مساحت ۳.۵ و ۵ هکتار وجود دارد که در اختیار  قطعه زمین 

جهاد کشاورزی است.
با جهاد کشاورزی اشاره کرد و گفت:  وی به برگزاری جلسه 
مقررشده است شهرداری در قالب عوض و معوض زمین در اختیار 
در  شود،  ملحق  چمران  پارک  به  شرقی  ضلع  تا  دهد  قرار  جهاد 
آنجا  در  گیاه  و  گل  جشنواره  غربی  ضلع  در  زمین  تملک  صورت 

برگزار خواهد شد تا شاهد کاهش ترافیک در ورودی شهر باشیم.

اخبار
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شهید  بزرگراه  در  غیرهمسطح  تقاطع  پروژه  مرادیان:   - اصفهان 
برنامه  از  اردستانی و پروژه مجموعه پل ها و تقاطع غیرهمسطح نصف جهان 

زمان بندي جلوتر است 
اجلاس  سالن  پروژه  در  که  تحرکی  و  پویایی  گفت:  اصفهان  شهردار 
مشاهده می شود حکایت از تکاپوي عمراني و فضای عملیاتی در این منطقه 

دارد. 
اله  قدرت  اصفهان،  شهرداری  ای  رسانه  ارتباطات  اداره  گزارش  به 
پروژه های  پیشرفت  روند  بررسی  جلسه  برگزاری  حاشیه  در  نوروزی 
با  شد  برگزار  اجلاس  سالن  پروژه  محل  در  که  اصفهان  شاخص  عمرانی 
پویایی  کرد:  اظهار  سران،  اجلاس  پروژه  پیشرفت  روند  از  خرسندی  ابراز 
و تحرکی که در این پروژه مشاهده می شود حکایت از فضای عملیاتی در 
بازدید شد که سرعت  پروژه  از بخش های مختلف  امروز  دارد،  این منطقه 

بود.  رضایت بخش  فعالیت ها 
وی گفت: امیدوارم این پروژه با همین سرعت پیش رود تا امسال شاهد 

تحول بسیار خوبی در پروژه اجلاس باشیم.
نوروزی با اشاره به روند اجرای پروژه تقاطع غیرهمسطح در بزرگراه شهید 
اردستانی و با بیان اینکه خوشبختانه این پروژه از جدول زمانی تعیین شده 
دو و نیم درصد جلوتر است، اظهارکرد: با این وجود در خصوص طرح معماری 
از معاون عمران شهری شهرداری، معاون شهرسازی  آن کمیته  ای متشکل 
و معماری شهرداری، رییس کمیسیون عمران، معماري و شهرسازي شوراي 
در  نیز  دیگر  کارشناسان  قرار شد  و  برنامه شکل گرفت  و  مدیرطرح  و  شهر 
به  مربوط  مقرر شد مشکلات  امروز  در جلسه  بیایند.  میدان  به  نیاز  صورت 
آزادسازی ها در پروژه تقاطع غیرهمسطح در بزرگراه شهید اردستانی در اولین 

فرصت رفع شود.  

برنامه  از  پروژه مجموعه پل ها و تقاطع غیرهمسطح نصف جهان 
زمانبندي جلوتر است

وی در خصوص پروژه مجموعه پل ها و تقاطع غیرهمسطح نصف جهان، 
و خوشبختانه مشکل  است  جلوتر  زمان بندی  برنامه  از  نیز  پروژه  این  گفت: 

خاصی در اجراي این پروژه وجود ندارد. 
شهردار اصفهان ادامه داد: در ارتباط با مباحث آزادسازی حدفاصل پل 
نصف جهان تا تقاطع غیرهمسطح در بزرگراه شهید اردستانی نیز مقرر شد 
برای  همچنین  شود،  انجام  لازم  خریدهای  و  پیش بینی  مختلف  راهکارهای 
اتخاذ برخی از تصمیمات در کمیته های مربوطه تبادل نظر و بحث و بررسی 

انجام شود.
وی با اشاره به آزادسازی پروژه میدان پینارت، اظهارکرد: مباحث مربوط 
به این موضوع در جلسه امروز مطرح و قرار شد در اولین فرصت از ظرفیت 

های قانونی برای حل مسئله آزادسازی میدان پینارت استفاده شود. 

ترافیک شمال شهر اصفهان حذف می شود
معاون عمران شهری شهردار اصفهان نیز در حاشیه برگزاری جلسه بررسی 
روند پیشرفت پروژه های عمرانی شاخص اصفهان که در محل پروژه سالن اجلاس 
برگزار شد، با بیان اینکه پروژه های در مسیر حلقه حفاظتی شهر از جمله تقاطع 
غیرهمسطح در بزرگراه شهید اردستانی و پروژه مجموعه پل ها و تقاطع نصف جهان 
طبق برنامه زمانبندی فشرده در حال انجام و در سازه های پل هر دو پروژه، از 
برنامه زمانبندی جلوتر هستیم، اظهار کرد: پروژه تقاطع غیرهمسطح در بزرگراه 
شهید اردستانی ۲۸.۵ درصد پیشرفت داشته است. عملیات بتن ریزی بخشی از پل 
تقاطع غیرهمسطح در بزرگراه شهید اردستانی نیز تا ۱۰ روز آینده انجام می شود. 
وی اضافه کرد: شهرداری اصفهان با احداث تقاطع غیر همسطح در بزرگراه شهید 
اردستانی و تکمیل ادامه بلوار فرزانگان تا نیمه دوم سال ۹۸ ، درصدد است ترافیک 
شمال شهر اصفهان را از خیابان بعثت، چهارراه عاشق اصفهانی و میدان جوان 
حذف کرده و تردد خودروهای سنگین را از مسیر ادامه بلوار فرزانگان به حلقه 
حفاظتی شهر وصل کند تا خودروها از طریق تقاطع غیرهمسطح اردستانی به 

استان های شرقی و جنوبی حرکت کنند. 
معاون عمران شهری شهردار اصفهان روند پیشرفت پروژه سالن اجلاس 
را رضایتبخش دانست و تصریح کرد: متاسفانه شرایط آشفته بازار و بی ثباتی ها 

شهرداری را در برنامه ریزی ها با مشکل مواجه کرده است. 
وی با بیان اینکه با انتخاب پیمانکاران جدید که با قراردادهای جدید 
افزود:  فعالیت خود را آغاز کرده اند، پروژه اجلاس پیشرفت خوبی داشته، 
بازار و تعیین تکلیف  اقتصادی  با تثبیت شرایط  انتظار داریم  این وجود  با 
به  که  قولی  به  بتوانیم  و  یافته  افزایش  فعالیت ها  سرعت  قبلی  قرارداد 
شهروندان دادیم عمل کرده و تا پایال سال ۹۹ پروژه سالن اجلاس را به 

برسانیم. مطلوب  نقطه 

اصفهان - مرادیان: در چهاردهمین جشنواره فرهنگی روابط عمومی های 
استان اصفهان، روابط عمومی شرکت گاز  در سه محور این جشنواره سرآمد شد. 
 به گزارش روابط عمومی، در چهاردهمین“جشنواره فرهنگی روابط عمومی 
های استان اصفهان” ، که با حضور استاندار، شهردار، مدیر کل صدا و سیمای 
مرکز اصفهان و روسای روابط عمومی های سازمان ها ،ادارات کل و شرکت های 
دولتی و خصوصی  یکشنبه ۲۹ اردیبهشت ماه در اتاق بازرگانی اصفهان برگزار 
شد، شرکت گاز استان اصفهان با ارایه آثار خود درسه محور برنامه ریزی و ارزیابی، 
روابط عمومی دیجیتال و مسئولیت اجتماعی پس از ارزیابی جزء روابط عمومی 
های برتر استان معرفی شد و موفق به کسب تندیس روابط عمومی سرآمد از دست 

استاندار اصفهان گردید.
لازم به ذکر است، دراین جشنواره، عملکرد یک ساله  روابط عمومی ها در 
نه محور ؛نوآوری و فعالیت های پیشرو، برنامه ریزی و ارزیابی اثربخشی، تحقیق 
وپژوهش، اطلاع رسانی و افکار سنجی، ارتباطات رسانه ای، محتوا سازی، رویداد 

پردازی، مسئولیت های اجتماعی مورد ارزیابی قرار گرفت.
دکتر رضایی استاندار اصفهان، در آیین تقدیر از روابط عمومی های استان 
اصفهان،گفت: در بسیاری از مجالس گفته می شود، روابط عمومی پل ارتباطی 
بین مدیران و مردم است اما از نظر من شان روابط عمومی بالاتر از پل ارتباطی 
است و برای این جهت یابی نیازمند اطلاعات، دانش و بینش کافی و وافی در این  

حرفه هستیم.
 وی، افزود: روابط عمومی امروز یک دانش و رشته به روز است، معتقدم علم 

روابط عمومی با سرعت بسیار فراوان در حال پیشرفت است.
دکتر رضایی،در ادامه اظهارداشت: مسئولان روابط عمومی نباید بخشی نگر 

باشند بلکه باید توسعه همه جانبه را در راس کار خود قرار دهند.
 گفتنی است، آثار این جشنواره در چهار رتبه؛ شاخص، برتر، برگزیده و 
سرآمد داوری شد که سطح سرآمد در بالاترین رتبه و پس از آن  به ترتیب سطوح 

برگزیده ،برتر و شاخص قرار گرفتند.
همچنین به اذعان داوران و مدیر اجرایی این جشنواره ، امسال آثار و مستندات 

روابط عمومی ها ی استان  از رشد مناسب و کیفیت بالایی برخوردار بودند.

شهردار اصفهان مطرح کرد: 

پویایی و تحرک در پروژه اجلاس سران

روابط عمومی شرکت گاز استان اصفهان  سرآمد شد

ارتقاء ظرفیت نامی 
و ضریب اطمینان 
مانور شبکه برق 
بندر خرمشهر

مدیر کل بندر و دریانوردی خرمشهر از ارتقاء ظرفیت نامی 
و ضریب اطمینان  مانور شبکه برق مجتمع بندری خرمشهر با 
استفاده از توانمندی متخصصین برق و تاسیسات بندر خرمشهر 
خبر داد.نوراله اسعدی گفت: این پروژه در راستای ایجاد ظرفیت 
و  ها  پسکرانه  خصوصا  خرمشهر  بندر  برق  توسعه  برای  لازم 

اراضی پشتیبانی انجام شد.
و  فنی   معاونت  واحد  های  پیگیری  با  کرد:  تصریح  وی 

در  که  واتی  کیلو   ۲۰۰۰ اشتراک  کل   اداره  این  مهندسی 
سال۱۳۸6 خریداری شده بود فعال و  با اشتراک ۱۴۰۰ کیلو 

وات موجود ادغام شد.
اشتراک در جهت  فقره  این دو  ادغام  افزود:  ادامه  وی در 
بالابردن ظر فیت تاسیسات برق مجتمع بندری خرمشهر تاثیر 

بسزایی دارد.
مدیر کل بندر و دریانوردی خرمشهر ضمن ادغام اشتراک 

های مربوطه خاطر نشان کرد:  علاوه بر صرفه جویی از محل 
ادغام این دو اشتراک از جریمه و هزینه های گزاف پست،خط 
، تجهیزات  و حق انشعاب به اداره برق ناحیه جنوب جلوگیری 
از ۲۰  برخورداری  با  بندر خرمشهر  آمد.یادآور می شود  بعمل 
قرار  ، تجهیزات پیشرفته و  پست اسکله و ۲۳۰ هکتار وسعت 
گرفتن در محدوده منطقه آزاد اروند بعنوان سومین بندر آزاد 

کشور در حوزه خلیج فارس محسوب می شود.


